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Protokół Nr 15/19 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, które 

odbyło się 19 czerwca 2019 roku w sali konferencyjnej w Filharmonii Świętokrzyskiej im. 

Oskara Kolberga w Kielcach, w godzinach 09.10 – 10.10. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji, Pani Magdalena Zieleń. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone do udziału zgodnie 

z listami obecności stanowiącymi załączniki nr 2 i 3 do protokołu. 

 

Przebieg posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, iż nie stwierdziła kworum. Dodała, że w związku  

z powyższym w pierwszej kolejności zostaną przedstawione, zawarte w porządku obrad, 

projekty uchwał, natomiast głosowanie ich odbędzie się, gdy kworum zostanie stwierdzone.  

Ad 2-3. 

Pani Magdalena Kusztal, Dyrektor Departamentu Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 

- w sprawie udzielenia Gminie Busko – Zdrój pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „W hołdzie Krzysztofowi Pendereckiemu”  

w ramach 25 edycji Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego im. Krystyny Jamroz  

wraz z poprawką redakcyjną, tj. zamianą słowa „Jamróz” na „Jamroz”, 

- w sprawie udzielenia Gminie Nowa Słupia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „53. Dymarki Świętokrzyskie”. 

 

W dyskusji głosów nie było. 

 

Ad 4-5. 

Pani Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty uchwał 

w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-

2043, 

- zmian w budżecie województwa na 2019 rok. 
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W dyskusji głos zabrali:  

Wiceprzewodniczący Sejmiku,  Marek Strzała, który poruszył temat koszenia traw  

przy drogach wojewódzkich. 

 

Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach poinformował, że zabezpieczone są środki finansowe na dwukrotne koszenie traw 

w ciągu roku. Zaznaczył, że jednokrotne koszenie traw to koszt ok. 700-800 tys. zł.  

 

Członek Zarządu, Mariusz Gosek dodał, że trawy przy drogach powiatowych koszone  

są trzy razy w ciągu roku.  

 

Przewodnicząca Komisji  zwróciła się z zapytaniem, kto organizuje European Rover 

Challenge 2019? 

 

Skarbnik Województwa odpowiedziała, że organizatorami powyższego wydarzenia są: 

Europejska Fundacja Kosmiczna, Specjalna Strefa Ekonomiczna „Starachowice” S.A., Mars 

Socjety Polska, Samorząd Województwa Świętokrzyskiego oraz Politechnika Świętokrzyska. 

Dodała, że Samorząd Województwa poniesie związane z tym wydatki po otrzymaniu faktury. 

 

Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Kielcach zaznaczył, że w Ostrowcu Świętokrzyskim trawy koszone są dwukrotnie w ciągu 

roku przez ŚZDW w Kielcach i raz (wraz z wykonaniem nasadzeń) przez Miasto Ostrowiec.  

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że stwierdza kworum. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie: 

a) Raportu o stanie Województwa Świętokrzyskiego za 2018 rok. 

b) sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Województwa 

Świętokrzyskiego za 2018 r. 
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c) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez 

Województwo Świętokrzyskie na rzecz Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości 

lokalowych położonych w Busku-Zdroju przy ul. Kopernika 2. 

d) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez 

Województwo Świętokrzyskie na rzecz Skarbu Państwa prawa własności zabudowanej 

nieruchomości położonej w Jędrzejowie przy ul. Przypkowskiego 28a. 

e) projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez 

Województwo Świętokrzyskie na rzecz Skarbu Państwa prawa własności zabudowanej 

nieruchomości położonej w Sandomierzu przy ul. Staromiejskiej 14. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Busko – Zdrój pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „W hołdzie 

Krzysztofowi Pendereckiemu” w ramach 25 edycji Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego 

im. Krystyny Jamróz. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Nowa Słupia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „53. Dymarki 

Świętokrzyskie”. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019 – 2043. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2019 rok. 

6. Przyjęcie Planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na II półrocze 2019 roku. 

7. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 1 - 5 stanowią załączniki do akt X sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, natomiast materiał do pkt. 6 w aktach Komisji Budżetu i Finansów. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie 

Województwa Świętokrzyskiego za 2018 rok (Opinia Nr 32/19 stanowi załącznik nr 4  

do protokołu). 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za 2018 r. 

(Opinia Nr 33/19 stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo 

Świętokrzyskie na rzecz Skarbu Państwa prawa własności nieruchomości lokalowych 

położonych w Busku-Zdroju przy ul. Kopernika 2 (Opinia Nr 34/19 stanowi załącznik nr 6  

do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo 

Świętokrzyskie na rzecz Skarbu Państwa prawa własności zabudowanej nieruchomości 

położonej w Jędrzejowie przy ul. Przypkowskiego 28a. (Opinia Nr 35/19 stanowi załącznik  

nr 7 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze darowizny, przez Województwo 

Świętokrzyskie na rzecz Skarbu Państwa prawa własności zabudowanej nieruchomości 

położonej w Sandomierzu przy ul. Staromiejskiej 14 (Opinia Nr 36/19 stanowi załącznik nr 8  

do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Gminie Busko – Zdrój pomocy finansowej w formie dotacji celowej  

z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „W hołdzie Krzysztofowi Pendereckiemu”  

w ramach 25 edycji Międzynarodowego Festiwalu Muzycznego im. Krystyny Jamroz (Opinia 

Nr 37/19 stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia Gminie Nowa Słupia pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
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z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „53. Dymarki Świętokrzyskie” (Opinia Nr 38/19 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 

2019 – 2043 (Opinia Nr 39/19 stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały  

w sprawie zmian w budżecie województwa na 2019 rok (Opinia Nr 40/19 stanowi załącznik  

nr 12 do protokołu). 

Ad 6. 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęła Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów  

na II półrocze 2019 roku, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad 7. 

W sprawach różnych, w których głos zabrali:  Wiceprzewodniczący Sejmiku,  Marek Strzała 

i Pan Damian Urbanowski, Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

Kielcach rozmawiano nt. braku pasów przejścia dla pieszych na Rynku  

w Staszowie.  

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

    Magdalena Zieleń  

 

Protokół sporządziła:       

Justyna Kobiec - Pronobis        

 


